
- g7 .. ir: t

; , ."Ef.
't r'l 'l

" ",\JdLAwEK
)

87-tt;"'u
Woclawek. 26 marca 2021 r.

E.FSP.0003 .1,.2021

u rn ; 10T tlil

31. 03, 7t21 5o(r/03/Pootf

Pan
Jaroslaw Hupalo
Radny
Rady Miasta
Woclawek

W odpowiedzi na interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie pzeanalizowania mo2liwo6ci podwyzek

dla pracownikow administracji i obslugi wloclawskich jednostek oSwiatowych informujq, ze sprawa ta

jest pzedmiotem mojej szczeg6lnej uwagi . Pzeprowadzona analiza wynagrodzen wykazala, ze na

splaszczenie pensji pracownikow administracji i obstugi wplynql wzrost minimalnego wynagrodzenia

oraz wyodrgbnienie dodatku sta2owego z wynagrodzenia minimalnego. Skutki zwigkszenia najnizszej

krajowej, w pzypadku pracownikow administracji i obslugi w plac6wkach oSwiatowych naszej Gminy to

dodatkowy wydatek w 2A20 roku okolo 4 mln 300 tys. zl natomiast w roku 2021 bqdzie to jeszcze

o ponad 2 mln 400 tys. zlotych wigcej , Nalezy zaznaczyb, 2e na zadanie to Gmina nie otzymala

zadnych dodatkowych Srodkow zewngtznych. Pzytoczona w Pana interpelacji sytuacja dotyczqca

wieloletniego braku zmian w wynagrodzeniach nie jest adekwatna do zeczywisto5ci, gdyz podwyzki dla

pracownik6w administracji i obslugi byly w 2A16,2018 i 2019 roku. Wielokrotnie podnoszona byla

sprawa wla6ciwego rozdysponowania Srodkow na podwy|ki za co odpowiedzialny jest Dyrektor

placowki, WydzialEdukacjizwracalsig z pro6bqdo Dyrektorow aby propozycja planowanych podwyzek

w latach 2016,2018 i 2019 uzgadniana byla ze zwiqzkami zawodowymi, ktore zzeszjqpracownikow

danej placowki.

Zdajg sobie sprawq, iz na skutek splaszczenia wynagrodzen administracji i obstugi pracownicy

administracji pzed ktorymi stawia siq wy2sze wymagania w zwiqzku z ich odpowiedzialna pracq nie sq

we wla6ciwy sposob docenieni.

Trudny budzetowo rok 2020 i 2021 miqdzy innymi z powodu stanu epidemii nie daje mozliwo6ci

na dziefi dzisiejszy regulacji wynagrodzenia pracownikow administracji i obstugi . Na pzykladzie roku

2020 wiemy jul,2e dochody Gminy z tytulu udzialu w podatku PIT i CIT byly o ponad 12 mln ni2sze.

W interpelacji wspomina Pan o pobieranych oplatach za media z Srodkow gromadzonych na

kontach specjalnych szkol tj Wydzielonych Rachunkach Dochodow Oswiatowych. Srodki

pozabudzetowe gromadzone pnez Dyrektorow plac6wek o6wiatowych prowadzonych pnez JST, mogq

byc wykorzystywane na wszelkie potzeby pomieszczen w ktorych prowadzi siq wynajem w tym



proporcjonalnie za media. Gl6wnie sq to potzeby remontowe czy wynikajqce z doposa2enia

pomieszczen w pomoce dydaktyczne. Nadmieniam rowniez ,ze wielokrotnie Dyrektozy placowek

o6wiatowych dopingowani byli do jak najwigkszego pozyskiwania Srodk6w pozabudzetowych od

sponsorow, co ma odzwierciedlenie nie tylko we wzrastajqcej liczbie klas patronackich ale rowniez

w zaangazowaniu Srodk6w finansowych firm wloctawskich w polepszenie warunk6w pracy pracownikow

i nauki uczniow. NiewEtpliwie trudna sytuacja ekonomiczna na terenie Polski ma swoje odzwierciedlenie

w chqci sponsor6w do wspomagania finansowego placowek.

W odniesieniu do pzywolanych mozliwoSci oszczqdno6ci zwiqzanych z zakupem energii

elektrycznej icieplnej zapewniam Pana, ze sprawy te sq pzedmiotem mojej szczeg6lnej analizy.

W celu wynegocjowania od spzedawcy energii elektrycznej jak najnizszych cen, oglaszany jest

pzetarg, w wyniku ktorego jednostki podlegle mogq liczyc na optymalne ceny za zuiytq energie

elektrycznq. Jednocze5nie pragng zaznaczyc, ze ceny te dotyczqzuzytej energii elektrycznej, natomiast

cena abonamentowa energii elektrycznej nie podlega negocjacji ijest dostarczana pzez firmq Energa

Operator (gdyz firmy tej sq uzqdzenia infrastrukturalne ktore dostarczajq energig elektrycznq)

Natomiast w celu optymalizacji kosztow energii cieplnej w podleglych jednostkach Wydzial Drog,

Transportu Zbiorowego i Energii Uzgdu Miasta Wloclawek dokonal w miesiqcu grudniu 2020 roku

analizy mocy zamowionej i udostqpniljq do wykozystania jednostkom ktore kozystajq z energii cieplnej

Spoldzielni Zazamcze, natomiast w marcu 2A21 roku z udzialem Wydziatu Edukacji pzeslal do

jednostek podleglych, analizg dotyczqcq mocy zamowionej w jednostkach kozystajqcych z MPEC we

Woclawku. Dodam, ze w pnypadku energii cieplnej nie mamy mo2liwo5ci wyboru dostawcy , gdyz

w mie5cie Woclawek jest tylko dwoch dostawcow mocy cieplnej i ich sq uzqdzenia infrastrukturalne

z ktorych kozystajq te jednostki.
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